
INSTRUKCJA OBSŁUGI E1540 

Importer: ZAM TRADE sp. z o.o. Parkowa 15I 82-550 Prabuty, Poland sklep.zamtrade@gmail.com  

Cechy produktu: Wibrator; materiał: ABS + żel krzemionkowy; wymiary: 24,3x8,9x4,23cm; ładowanie USB 

(kabel w zestawie); 10 częstotliwości wibracji; 7 częstotliwości teleskopowych; 7 częstotliwości ssania; 

wodoodporność 

Instrukcja obsługi: Przed pierwszym użyciem lub po długim okresie nieużywania naładuj urządzenie do pełna. 

Aby utrzymać jakość baterii, zaleca się pełne ładowanie co najmniej raz na sześć miesięcy. Nie używaj innego 

przewodu niż dołączony, dedykowany kabel USB. Kabel do ładowania nie jest wodoodporny – nie należy go 

moczyć ani zanurzać w wodzie. Urządzenie jest wodoodporne do głębokości 50 cm – nie należy zanurzać go głębiej 
ani narażać na silny strumień wody. Zawsze używaj lubrykantu na bazie wody – produkty na bazie silikonu, oleju 

(takie jak olejek do masażu czy olejek dla dzieci) mogą uszkodzić materiał urządzenia. Produkt należy umyć przed 

i po każdym użyciu przy użyciu letniej wody i łagodnego mydła lub środka do dezynfekcji przeznaczonego do 

akcesoriów intymnych.  

Ostrzeżenia: Nie zanurzaj urządzenia w wodzie podczas ładowania – grozi to porażeniem prądem, zwarciem lub 
pożarem. Unikaj przechowywania urządzenia w miejscach narażonych na bezpośrednie działanie promieni 

słonecznych, wysoką temperaturę lub wilgoć – może to prowadzić do przebarwień, uszkodzeń, przegrzania, a nawet 

pożaru. Nie używaj urządzenia, jeśli występują podrażnienia skóry, stany zapalne, infekcje, otwarte rany lub inne 

problemy dermatologiczne w okolicy użytkowania. W przypadku wystąpienia bólu, dyskomfortu lub reakcji 

alergicznej należy natychmiast przerwać użycie. Urządzenie nie jest przeznaczone dla dzieci ani osób 
niepełnoletnich – przechowuj produkt w miejscu niedostępnym dla dzieci. Nie używaj urządzenia podczas snu, 

prowadzenia pojazdu, kąpieli ani w sytuacjach mogących prowadzić do urazu. Nie udostępniaj produktu innym 

osobom – jest to wyrób do użytku indywidualnego ze względów higienicznych. Nie otwieraj obudowy ani nie 

próbuj samodzielnie naprawiać urządzenia. Używaj wyłącznie zgodnie z przeznaczeniem. 

Informacja dla użytkowników o pozbywaniu się urządzeń elektrycznych i elektronicznych (dotyczy 

gospodarstw domowych) Przedstawiony symbol umieszczony na produktach lub dołączonej do nich dokumentacji 

informuje, że niesprawnych urządzeń elektrycznych lub elektronicznych nie można wyrzucać razem 

z odpadami gospodarczymi. Prawidłowe postępowanie w razie konieczności pozbycia się urządzeń 

elektrycznych lub elektronicznych, utylizacji, powtórnego użycia lub odzysku podzespołów polega 

na przekazaniu urządzenia do wyspecjalizowanego punktu zbiórki, gdzie będzie ono przyjęte 

bezpłatnie. W niektórych krajach produkt można oddać lokalnemu dystrybutorowi podczas zakupu 

innego urządzenia. Prawidłowa utylizacja urządzenia umożliwia zachowanie cennych zasobów i 

uniknięcie negatywnego wpływu na zdrowie i środowisko, które może być zagrożone przez nieodpowiednie 

postępowanie z odpadami. Szczegółowe informacje o najbliższym punkcie zbiórki można uzyskać u władz 

lokalnych. Nieprawidłowa utylizacja odpadów zagrożona jest karami przewidzianymi w odpowiednich przepisach 

lokalnych. Użytkownicy w krajach Unii Europejskiej: W razie konieczności pozbycia się urządzeń elektrycznych 

lub elektronicznych, prosimy skontaktować się z najbliższym punktem sprzedaży lub z dostawcą, którzy udzielą 

dodatkowych informacji. Pozbywanie się odpadów w krajach poza Unią Europejską: Taki symbol jest ważny 

tylko w Unii Europejskiej. W razie potrzeby pozbycia się niniejszego produktu prosimy skontaktować się z 

lokalnymi władzami lub ze sprzedawcą celem uzyskania informacji o prawidłowym sposobie postępowania.  

 

USER MANUAL E1540 

Importer: ZAM TRADE sp. z o.o. Parkowa 15I 82-550 Prabuty, Poland sklep.zamtrade@gmail.com  

Product features: Vibrator; material: ABS + silica gel; dimensions: 24.3x8.9x4.23cm; USB charging (cable 

included); 10 vibration frequencies; 7 telescopic frequencies; 7 suction frequencies; 

waterproof 

User manual: Before first use or after a long period of inactivity, fully charge the device. To maintain battery 

quality, it is recommended to fully charge the device at least once every six months. Do not use any cable other than 

the dedicated USB cable provided. The charging cable is not waterproof – do not submerge or expose it to water. 

The device is waterproof up to a depth of 50 cm – do not submerge it deeper or expose it to strong water streams. 

Always use a water-based lubricant – silicone-based or oil-based products (such as massage oil or baby oil) may 

damage the material of the device. The product should be washed before and after each use with lukewarm water 

and mild soap or a disinfectant intended for intimate accessories.  

Warnings: Do not submerge the device in water while charging – this may result in electric shock, short circuit, or 

fire. Avoid storing the device in places exposed to direct sunlight, high temperatures, or humidity – this may cause 

discoloration, damage, overheating, or even fire. Do not use the device if you have skin irritation, inflammation, 

infections, open wounds, or other dermatological issues in the intended area of use. If pain, discomfort, or allergic 

reactions occur, discontinue use immediately. The device is not intended for children or minors – store the product 

out of the reach of children. Do not use the device while sleeping, driving, bathing, or in situations that may lead to 

injury. Do not share the product with others – it is intended for personal use for hygiene reasons. Do not open the 

casing or attempt to repair the device yourself. Use only as intended. 

Information for users on the disposal of electrical and electronic equipment (for households)  The symbol 

shown on the products, or the accompanying documentation indicates that faulty electrical or electronic 

equipment cannot be disposed of together with household waste. The correct procedure, if necessary, 

to dispose of electrical or electronic equipment, to dispose of, reuse or recover components, is to 

transfer the equipment to a specialized collection point, where it will be accepted free of charge. In 

some countries, you can give the product back to your local distributor when you purchase another 

device. Proper disposal of the equipment preserves valuable resources and avoids negative health and 

environmental impacts that may be compromised by inadequate waste management. Please contact your local 

authority for details on the nearest collection point. Improper disposal of waste is punishable by penalties provided 

for in the relevant local legislation.  Users in European Union countries: If you need to dispose of electrical or 

electronic equipment, please contact your nearest point of sale or your supplier for further information. Disposal 

of waste in countries outside the European Union: This symbol is only valid in the European Union. If you need 

to dispose of this product, please contact your local authorities or dealer for information on how to proceed correctly.   

 

 

mailto:sklep.zamtrade@gmail.com


GEBRAUCHSANLEITUNG E1540 

 

Importer: ZAM TRADE sp. z o.o. Parkowa 15I 82-550 Prabuty, Poland sklep.zamtrade@gmail.com 

Produktmerkmale: Vibrator; Material: ABS + Silikagel; Abmessungen: 24.3x8.9x4.23cm; USB-Aufladung (Kabel 

im Lieferumfang enthalten); 10 Vibrationsfrequenzen; 7 Teleskopfrequenzen; 7 Saugfrequenzen; wasserdicht  

 

 

Bedienungsanleitung: Laden Sie das Gerät vor der ersten Verwendung oder nach längerer Nichtbenutzung 
vollständig auf. Um die Qualität des Akkus zu erhalten, wird empfohlen, das Gerät mindestens alle sechs Monate 

vollständig aufzuladen. Verwenden Sie kein anderes Kabel als das mitgelieferte, spezielle USB-Kabel. Das 

Ladekabel ist nicht wasserdicht – nicht ins Wasser tauchen oder mit Wasser in Kontakt bringen. Das Gerät ist bis zu 

einer Tiefe von 50 cm wasserdicht – nicht tiefer eintauchen oder starkem Wasserstrahl aussetzen. Verwenden Sie 

ausschließlich Gleitmittel auf Wasserbasis – silikon- oder ölbasierte Produkte (wie Massageöl oder Babyöl) können 
das Material des Geräts beschädigen. Reinigen Sie das Produkt vor und nach jeder Anwendung mit lauwarmem 

Wasser und milder Seife oder einem speziellen Reinigungsmittel für intime Accessoires.  

Warnhinweise: Tauchen Sie das Gerät während des Ladevorgangs nicht ins Wasser – es besteht Stromschlag-, 

Kurzschluss- oder Brandgefahr. Lagern Sie das Gerät nicht an Orten mit direkter Sonneneinstrahlung, hoher 

Temperatur oder Feuchtigkeit – es kann zu Verfärbungen, Beschädigungen, Überhitzung oder Brand kommen. 
Verwenden Sie das Gerät nicht bei Hautreizungen, Entzündungen, Infektionen, offenen Wunden oder anderen 

dermatologischen Problemen im Anwendungsbereich. Bei Schmerzen, Unwohlsein oder allergischen Reaktionen 

beenden Sie die Anwendung sofort. Das Gerät ist nicht für Kinder oder Minderjährige bestimmt – außerhalb der 

Reichweite von Kindern aufbewahren. Verwenden Sie das Gerät nicht während des Schlafens, Autofahrens, Badens 

oder in anderen Situationen, die zu Verletzungen führen könnten. Teilen Sie das Gerät nicht mit anderen – es ist aus 
hygienischen Gründen ausschließlich für den persönlichen Gebrauch bestimmt. Öffnen Sie das Gehäuse nicht und 

versuchen Sie keine eigenständigen Reparaturen. Verwenden Sie das Produkt nur bestimmungsgemäß. 

 

Informationen für die Beseitigung von Elektro- und Elektronikgeräten (für Haushalte) Das auf den Produkten 

oder den Begleitunterlagen abgebildete Symbol weist darauf hin, dass nicht elektrische oder 
elektronische Geräte zusammen mit Haushaltsabfällen entsorgt werden dürfen. Das richtige Verfahren 

der Entsorgung der elektrischen Geräte sowie die Beseitigung, Wiederverwendung oder Verwertung 

von Bauteilen weist darauf hin, diese bei einer spezialisierten Sammelstelle abzugeben. Diese werden 

kostenlos angenommen. In einigen Ländern können Sie das Produkt an Ihren lokalen Distributor 

zurückgeben, wenn Sie ein anderes Gerät kaufen. Die ordnungsgemäße Entsorgung der Geräte, bewahrt wertvolle 
Ressourcen und vermeidet negative Auswirkungen auf Gesundheit und Umwelt, die durch eine unzureichende 

Abfallbewirtschaftung gefährdet sein könnten. Bitte wenden Sie sich an Ihre örtliche Behörde, um weitere 

Informationen zur nächstgelegenen Sammelstelle zu erhalten. Eine unsachgemäße Abfallentsorgung wird mit den 

örtlichen Rechtsvorschriften vorgesehenen Sanktionen geahndet. Benutzer in der Europäischen Union: Wenn Sie 

elektrische oder elektronische Geräte entsorgen müssen, wenden Sie sich bitte an Ihre nächstgelegene Verkaufsstelle 
oder Ihren Lieferanten für weitere Informationen. Abfallentsorgung in Ländern außerhalb der Europäischen 

Union: Dieses Symbol gilt nur in der Europäischen Union. Wenn Sie dieses Produkt entsorgen müssen, wenden Sie 

sich bitte an Ihre örtlichen Behörden oder Händler, um Informationen darüber zu erhalten, wie Sie richtig vorgehen.  


